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Eco Awards Recipient Announcement
We have been positively overwhelmed with all the nominations that we have received
for our very first Ottawa Eco Awards - and we are so honoured to have had the
opportunity to learn about all the people, places, animals, and plants of Ottawa that
inspire you.

Ottawa Eco Award recipients transformed their communities with activities including
distributing free seeds, bug parades, reusing and reimagining hard-to-recycle waste,
diverting Halloween pumpkins from landfill, advocacy, public education, food security
learning, planting pollinator gardens, and more. 

It is our honour to present the Ottawa Eco Awards 2023 to the following
recipients:

Land and Water Defender Award: Gabrielle Fayant, Co-Founder of The Assembly
of Seven Generations (A7G) and the A7G Helpers

Active & Accessible City Award: Mélanie Ouellette, Founder of the Ottawa
Wildflower Seed Library 

Climate Champion Award: The late Sherri Watson, Co-Chair of the Environmental
Action Group (EAG)

Climate Champion Award: Ajashki Food Security and Climate Change Learning
Centre

Nature Champion Award: Jullienne Labreche, Master Gardener

Refuse-Reduce-Reuse Champion Award: Brittany Belanger, Founder of Earthub 

Refuse-Reduce-Reuse Champion Award: Marianne Ariganello, mother, scientist
and organizer with For Our Kids Ottawa-Gatineau and member of Ottawa South
Eco-Action Network (OSEAN)

Most Cherished Greenspace: Britannia Park 

Most Citizen-Friendly City Space: Strathcona Park
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Most Beloved Urban Bird Species: The Evening Grosbeak

Most Treasured Tree Species: Burr Oak  

Thank you all for your participation in the Ottawa Eco Awards, and a heartfelt thanks
to the recipients and nominees for all the work they have done, and continue to do,
for the city of Ottawa. 

If you haven't already, make sure to reserve tickets to our screening of Diana
Beresford-Kroeger's Call of the Forest documentary, brought to you by Homesol
Building Solutions.The screening is taking place at 6pm at Bytowne Cinema today!
Tickets are available, by donation or free, and the screening will be followed by a
reception. 

 

Pratigga and the Ecology Ottawa Team

 

Ecology Ottawa
http://www.ecologyottawa.ca/

Our work is made possible by people power here in Ottawa, and every donation goes
directly to our grassroots efforts. If you are able, please donate today to help make an
environmental impact in our city!

**************************************

Annonce des lauréats des Prix Éco
Nous avons été comblés par toutes les candidatures que nous avons reçues pour nos
tout premiers Éco-prix d'Ottawa - et nous sommes très honorés d'avoir eu l'occasion
d'apprendre à connaître toutes les personnes, les lieux, les animaux et les plantes
d'Ottawa qui vous inspirent.

Les lauréats des Éco-prix d'Ottawa ont transformé leur communauté grâce à des
activités telles que la distribution de semences gratuites, les parades d'insectes, la
réutilisation et la réimagination des déchets difficiles à recycler, le détournement des
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citrouilles d'Halloween des sites d'enfouissement, la défense des intérêts, l'éducation
du public, j l'apprentissage de la sécurité alimentaire, la plantation de jardins de
pollinisateurs, et bien plus encore.

 

Nous avons l'honneur de remettre les Éco-prix d'Ottawa 2023 aux lauréats
suivants :

Prix du défenseur de la terre et de l'eau : Gabrielle Fayant, cofondatrice de
l'Assemblée des sept générations (A7G) et des Aidants de l'A7G.

Prix Ville active et accessible : Mélanie Ouellette, fondatrice de la bibliothèque de
semences de fleurs sauvages d'Ottawa

Prix du champion du climat : Feu Sherri Watson, coprésidente du Groupe d'action
pour l'environnement (GAE)

Prix du champion du climat : Centre d'apprentissage sur la sécurité alimentaire
et les changements climatiques d'Ajashki

Prix du champion de la nature : Jullienne Labreche, maître jardinière

Prix du champion du refus, de la réduction et de la réutilisation : Brittany
Belanger, fondatrice de Earthub

Prix du champion du refus, de la réduction et de la réutilisation : Marianne
Ariganello, mère, scientifique et organisatrice de For Our Kids Ottawa-Gatineau et
membre de l'Ottawa South Eco-Action Network (OSEAN)

L'espace vert le plus cher : Parc Britannia

L'espace de la ville le plus convivial pour les citoyens : Le parc Strathcona

L'espèce d'oiseau urbain la plus aimée : Le Gros-bec errant

L'espèce d'arbre la plus précieuse : Le chêne à ronce  
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Nous vous remercions tous de votre participation aux Éco-prix d'Ottawa et nous
remercions sincèrement les lauréats et les candidats pour tout le travail qu'ils ont
accompli et qu'ils continuent d'accomplir pour la ville d'Ottawa.

Si vous ne l'avez pas encore fait, assurez-vous de réserver vos billets pour la projection
du film documentaire Call of the Forest de Diana Beresford-Kroeger, présenté par
Homesol Building Solutions. La projection aura lieu aujourd'hui à 18 heures au
cinéma Bytowne ! Les billets sont disponibles, par don ou gratuitement, et la
projection sera suivie d'une réception.

 

Pratigga et l'équipe d'Écologie Ottawa

 

Ecologie Ottawa

www.ecologieottawa.ca

Notre travail est rendu possible par le pouvoir des gens ici à Ottawa, et chaque don va
directement à nos efforts communautaires. Si vous êtes en mesure de le faire, faites un
don aujourd'hui pour aider à avoir un percutant impact sur l'environnement dans
notre ville !

 

 

Ecology Ottawa acknowledges that our efforts to protect the environment take place on the traditional unceded,
unsurrendered territory of the Algonquin Anishinaabe people. As an organization and as individuals dedicated to

environment and justice, we are deeply grateful to Indigenous peoples for their ongoing stewardship of these lands
since time immemorial. We recognize that we are on a journey of Truth and Reconciliation. We are committed to

listening, learning and working to decolonize our efforts towards healthy and sustainable environments for all people.
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